



Notice of Meeting

Avis de convocation

Commission Meeting

Réunion de la Commission

Thursday, April 4, 2013

Le jeudi 4 avril 2013

By direction of the President, notice is hereby given that the Canadian Nuclear Safety Commission will be holding a public meeting on Thursday, April 4, 2013 at the Hilton Garden Inn, 90, 22nd Street East, Saskatoon, Saskatchewan.

Sur l'ordre du président, avis est donné que la Commission canadienne de sûreté nucléaire tiendra une réunion publique le jeudi 4 avril 2013, au Hilton Garden Inn, 90, 22^e rue Est, Saskatoon (Saskatchewan).

The meeting will start at 11:00 a.m.

La réunion débutera à 11 h 00.

The meeting will be webcasted live on nuclearsafety.gc.ca

La réunion sera webdiffusée en direct à suretenucleaire.gc.ca

Signed / Signé le
2013-03-07

Original Signed / original signé

Marc Leblanc
Commission Secretary
Secrétaire de la Commission

ITEM ON THE AGENDA

ITEM À L'ORDRE DU JOUR

April 4, 2013: 11:00 A.M.

Le 4 avril 2013 : 11 h 00

- Approval of the Agenda
- **Saskatchewan Research Council:**
Status report on progress of the Environmental Assessment at the Gunnar Closed Mine Site, Northern Saskatchewan

- Approbation de l'ordre du jour
- **Conseil de recherche de la Saskatchewan:**
Rapport sur le progrès de l'évaluation environnementale au site de la mine fermée de Gunnar, au nord de la Saskatchewan

For more information, consult the agenda to be published after March 19, 2013.

Pour plus de détails, veuillez consulter l'ordre du jour qui sera publié après le 19 mars 2013.